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Sammanträdesprotokoll 
Stadsdelsnämndens  
PENSIONÄRSRÅD 
Spånga -Tensta 
2005-12-08 
 

 
Justerat 2005-12-17 
 
 
................................                        ................................... 
Iris Johnsson                        Marianne Wikenbrandt 
 
Ordförande:                      Iris Johnsson (PRO) 
 
Ledamöter:                      Marianne Wikenbrandt (SPF) 
                                         Sven Larsson (PRO) 
                                         Anders Liljeberg (PRO) 
                                         Bo Werner (SPF) 
                                         Mats Dahlbom (SPF)  
                                         Eva Andersson (PRO) 
 
Anmält förhinder: Berta Eriksson, Maj-Britt Gustavsson,  
                              Lennart Söder   
 
I tjänsten, sekreterare, Birgitta Carlander, avdelningen för äldre 
och funktionshindrade. 
 
1. Sammanträdet öppnades.  
 
2. Dagordningen godkändes med förändringen att besöket 

under punkt 4 utgår. 
 
3. Till justerare valdes Iris Johnsson och Marianne 

Wikenbrandt  
 
4. Utgår. Besöket av Sxxxxxx Jxxxxxxxxxxxxxxx från 

Sodexho uppskjuts till sammanträdet den 2:a februari.                      
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5. Godkännande av Stadsdelsnämndens Pensionärsråds   
protokoll från 05 11 10.  

 
6. Anmälan av inkomna protokoll, Marianne redogör 

kortfattat ur innehållet: 
• Lokala handikapprådet, LHR, 05-11- 03, till handlingarna 
• Rinkeby SPR 05-11-07, 05 11 14, 05 1121, till handlingarna 
 

 7.  Rapporter och skrivelser. 
     Balanslistan, se bilaga 1 
     Inga rapporter har inkommit, utan här diskuterades det som  
     händer kring upphandlingen av den geriatriska vården i  
     Västerort, eftersom Brommageriatriken överklagat beslutet. 
     Likaså diskuterades tillgänglighets frågor. 
     Beslut fattades att Eva Andersson, Bo Werner och Mats      
     Dahlbom skall undersöka hur tillstånden kring skyltar på  
     trottoarer ser ut och att tillsammans med handikapprådet och  
     polisen arbeta för att förmå butiksinnehavarna att tänka på  
     äldre och funktionshindrade när det gäller tillgänglighet och  
     säkerhet.  
 
      
   8. Övriga frågor 
      Äldreomsorgsinspektör Uxxx Hxxxx önskar prata med  
       pensionärsrådet för att få deras syn på stadsdelens  
       äldreomsorg. Ordförande meddelar Uxxx Hxxxx att Sven  
       Larsson, Eva Andersson och ordförande själv står till  
       förfogande för frågor. 
       Marianne Wikenbrandt meddelar att hon avgår vid  
       årsskiftet. 
       Anders Liljeberg har flyttat utanför stadsdelen och det  
       innebär att han inte blir kvar rådet. 
 
       Nästa års sammanträdes tider, de är inplanerade veckan 
       innan nämnden har sina sammanträden: 
       torsdag 2/2   kl.09-12          torsdag 17/8  kl. 09-12 
       torsdag 9/3   kl.09-12          torsdag 14/9  kl.09-12 
       tisdag 11/4   kl.09-12          torsdag 12/10 kl. 09-12 
       torsdag 11/5 kl.09-12          torsdag 9/11  kl. 09-12 
       torsdag 8/6  kl.09-12           torsdag 7/12 kl. 09-12 



ABCDE 
 
 

 3  

        Påminnelse att anmäla till Isa Bremark om deltagande vid  
         julbord med nämnden den 19 december kl 18.00. 
 
     9. Besök av Cxxxxx Sxxxxxxxx, fastighetsförvaltare inom 
         Micasa fastigheter i Stockholm AB 
        Cxxxxx berättar att företaget ägs av staden och att det  
        tidigare hette FB servicehus. Totalt förvaltar företaget ca  
        5000 lägenheter.  
        När det gäller en ”Sinnenas trädgård” i Tensta har man  
        beslutat att vänta till i vår för att se hur befintlig växtlighet  
        ser ut. Cxxxxx vill också få in förslag och idéer, önskelista,   
        på åtgärder. 
        Under hösten har miljöstugor satts upp på innegårdarna vid  
        Tensta servicehus, stugorna målas till våren.   
        Just nu pågår en totalöversyn av lokalerna på Tensta. 
        Tillsammans med landstinget ser man också över 
         möjligheten för olika ombyggnader för att vårdcentralen  
         skall få bättre utrymmen. Konsekvensen kan bli att  
         kommunens äldreomsorg flyttar från hus 3 vilket  
         innebär att ett 20 tal servicehuslägenheter måste tas i  
         anspråk och göras om till kortidsboendet och 
         gruppboendet från hus 3. 
 
         Från 1/1- 06 gäller ett nytt avtal mellan Micasa och  
         Stadsdelen, bilaga 2. 
 
 
 10. Information från nämnden och förvaltningen.  
       Gunnel Dahlin, Ä&F informerar om två ärenden som  
       kommer på nästa nämndsammanträde. 
      ”fixarKalle/Martin Timell” ärendet och den förändrade  
        organisationen inom äldreomsorgen. 
        När det gäller ”fixarKalle/Martin Timell” har, som  
        tidigare informerats om, det startat upp en verksamhet    
        genom socialpsykiatrin och Lyktan. Den gruppen kan  
        kostnadsfritt hjälpa äldre med enklare vardagssysslor tex  
        spika upp tavlor, byta lampor och liknande som inte kräver  
        specialkompetens. Liknande verksamheter finns i flera  
        stadsdelar och tilläggas kan att stadens jurister tittar på  
        ”lagligheten” att erbjuda en speciell grupp kostnadsfri  
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        hjälp. 
        Den förändrade organisationen innebär att Spånga öppna  
        Hemtjänst och dagverksamheten Hedvig sammanförs med  
        Tensta öppna hemtjänst och får samma chef, Sxxxxxx 
        Rxxxxxxxxx. Lingonet, Nyponet och Tensta servicehus får     
        en ny chef, Gxx Kxxxxxxxxxxxxxxxxx. 
 
        En fråga ställdes av Bo Werner angående träningslokal för  
        äldre på servicehuset i Tensta, Gunnel informerar om att  
        några tomma lokaler finns i dagsläget inte och inte heller  
        finns medel för att införskaffa träningsredskap.  
        I Hässelby har man sökt pengar genom  
        Stadsdelsförnyelseprojekt och startat en gymverksamhet         
        för äldre.       
        
        
 
  11. Mötet avslutas 
 
 
       Bilagor.  
       1. Balanslista   
       2.  Avtal mellan Micasa och stadsdelen.   
 
 
 
 
 
För anteckningarna svarade: 
 
 
 
Birgitta Carlander 


